
Máme ho pozvat do sboru?
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Jedni manželé, docela zkušení v osobní službě nevěřícím lidem, na tréninku položili
zajímavou otázku: „Když se náš známý po vysvětlení Mostu přes propast pomodlí tu
modlitbu (přijď – odpusť – veď), máme ho pozvat do sboru?“

Někdo by možná rychle naléhal: „No jasně! – Co jiného byste s ním dělali?“ Z mnoha
pozorování a zkušeností bych spíš řekl, že hodně záleží na celkovém fungování daného sboru
a na konkrétním typu setkání, kam by tento neobrácený známý měl být pozván. Taky moc
záleží na tom samotném člověku. Vychází-li z nějakého náboženského zázemí, evangelikální
prostředí pro něj nemusí představovat překážku. Ale někdy je to právě naopak: Náboženská
výchova některé lidi vypouští do světa s obrovským odporem vůči jakékoli náboženské
instituci: k té jejich výchozí i ke kterékoli jiné.

„Máme ho pozvat do sboru?“ tázali se laskaví věřící. Nedávno totiž měli dost neblahou
zkušenost, a tak se obávali, že by to mohlo být i docela kontraproduktivní…!
Dovolím si nasměrovat Tě na oddíl pětiminutovek na tomto webu nazvaný Hnutí a církev.
Mimo jiné tam najdeš lekci s názvem „Nedaří se dostat je do sboru (4:45)“. Za důležité
pokládám, aby sis celý oddíl prošel/prošla od začátku, postupně. Hlavně s tím ale nezacházej
jako s nástrojem k posuzování stávající situace u vás nebo ke korekcím ostatních křesťanů či
vedení sboru! Spíš to ber jako námět, jak můžeš ty osobně – se svým parťákem začít něco
užitečného pro růst a službu nových lidí, které pro Pána Ježíše získáš.
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https://mostyklidem.cz/domains/mostyklidem.cz/..prehled-lekci/#oddil-g
https://mostyklidem.cz/domains/lekce/g03

